
Ordinarie årsmötesprotokoll  I 

Luss 

Organisation: Leeds United Svenska Supporters (LUSS) 

Datum: 2024-08-17 

Ort: O-Leary’s Gamla Stan och Teams 

1§ Mötet inleds 

Mötet Öppnas av Anders Westermark 

Medlemmarna som hade anmält sig finns på bilagd närvarolista (bilaga 1). Som röstlängd i 

den händelse någon  fråga går till röstning. 

2§ Beslut om mötes giltighet 

Deltagarna godkände mötets giltighet då handlingarna sänts ut via mäjll mer än 14 dagar 

före årsmötet. 

3§Val av ordförande 

Till ordförande valdes Anders Westermark. 

4§Val av sekreterare 

Till sekreterare valdes Gerry Kingham. 

5§Val av justerare 

Att justera protokollet jämte ordförande valdes Gustav Sundqvist. 

6§ Styrelsens redovisning av förra årets verksamhet 

Det blev ett bra år för Leeds United med bra spel och många mål. Vi hade årets 

Championship Player Of The Year i Summerville.  Med det sagt slutade säsongen med stor 

besvikelse och förlust i Championship play-off finalen på Wembley i maj. Som tecken på 

hur bra det går för LUSS fanns många träffar runt om i landet i samband med play-off 

finalen och 75 personer på O’Leary’s i Stockholm. Styrelsen anser att föreningen har 

utvecklat väl under 23/24. Nedan ett axplock på det som hänt 

• LUSS resa med fullt manskap med 30 personer samt ytterligare drygt 10 personer 

• Aktiva styrelsemöten 13 st. varav två fysiska 

• Deltagit i möten med nätverket LUSN, de har hjälpt oss med de 30 biljetterna 

• Ett liten ökning av antal medlemmar, några gamla har kommit tillbaka 
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• Att vi förbättrat kommunikationen på hemsida och Facebook 

• Bidrag av 75£ till LUSN, samt Steen och Anders träffat ledamöter i Lusn styrelse i 

samband med Luss resan för att diskutera samarbetet. 

• Genomfört tävlingar, en med ett väldigt fint pris 

• fler pubträffar samt några lokala initiativ 

• börjat köpa in reklamprylar 

• Fixat så att man kan nu betala med Swish  

7§ Styrelsens redovisning av förra årets ekonomi 

Föreningen redovisar ett resultat på 15.882 kr för räkenskapsåret. Föreningen förfogade vid 

räkenskapsåret på en kassa på 76.801 kr. Westermark ansåg att ekonomin är god med ett 

eget kapital av 67.496 kr 

Intäkterna har ökat marginellt jmf förra året men främst har kostnaderna minskat. Den 

positiva avvikelsen mot budgetberor på att vi satt av mer pengar än vad som utfall för vad 

förra årsmötet kostat, vi behövde inte betala för lokalen. 

Avgifterna där kostnader för medlemshanteringen har minskar lite i år och minskar mer 

nästa år. Vi hoppas att våra aktiviteter innebär att vi kan bibehålla medlemmar och även 

öka medlemsantalet. Likviditet är mycket god. Trots detta föreslår styrelsen höjda avgifter 

för nästa år. Styrelsen vill fondera pengar till 20-år jubiletet 2026, samt vill vill ha möjligheter 

att genomföra fler aktiviteter under nästa år.  

All intäkter i förening hänför sig till medlemsintäkter. 

Föreningen har haft 678 betalande medlemmar (661) under året. Uppdelningen mellan 

familjemedlemmar och övriga är lite oklart. 

 

8§ Revisorernas redovisning av styrelsens arbete förra året 

Bengt Persson redogjorde för sitt arbete. Den granskning han gjort av räkenskaperna samt 

förvaltningsrevision av styrelsens arbete under det gångna året. Revisorn föreslår att; 

vinsten disponeras enligt styrelsen förslag 

att årsmötet fastställer resultat- och balansräkning 

att styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet för det gångna året 

9§ beslut om ansvarsfrihet för förra årets styrelse 

Årsmötet beslutfattande att bevilja styrelsen ansvarsfrihet samt förställde balans- och 

resultaträkningen. Noterat att ingen i styrelsen deltog i beslutet. 

10§ förslag från styrelse eller medlemmar 

Inga förslag hade inkommit från medlemmarna. 
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11§ Beslut om årets verksamhetsplan 

Anders Westermark presenterade de åtgärder som styrelsen vill genomföra under det 

kommande året; 

• resan till Leeds till att vi får 30 biljetter. I skrivandet stund fanns inte klart vilken match 

det är 

• försöka öka antalet medlemmar genom mer synlighet på FB mm 

• Satsa ännu mer på tipstävlingar (i princip till varje hemma match) med mer priser  

• Bygga på arbetet som har startats med lokala träffar ;( Gävle, Malmö, Umeå, 

Göteborg, Stockholm) 

• vara aktiv i LUSN nätverket och driva våra frågor om säsongsbiljetter (tveksamt men 

vi ger inte upp) 

• informera om styrelsebeslut på laget.se 

• dra ned my Leeds kort till 6 st 

• fixa PINS och andra tryckta saker 

• Öka kommunikation inklusive att starta ett LUSS Pod.  

Gustav presenterade arbetet i sociala medier via Facebook och laget.se/LUSS.  

12§ Beslut om årets budget och medlemsavgift 

Westermark presenterade årets budget som godkändes av årsmötet bilaga 2. Styrelsen 

hade förslagit att året medlemsavgift skulle öka till 125 kr för enskild medlem och 225 kr för 

familj. Årsmötet antog höjningen av medlemsavgiften samt budgetförslaget. 

13§ Val av årets styrelse 

Styrelsen har föreslaget följande ledamöter för nästa år: 

1. Steen Hansson, omval 

2. Robert Öhrn, omval 

3. Anders Westermark, omval 

4. Gustav Sundqvist omval 

5. Gerry Kingham /omval 

6. Daniel Hansson/omval 

 

14§ val av årets revisor 

Styrelsen hade föreslagit Bengt Persson till revisor. Bengt är ekonom och arbetar på LKAB i. 

Årsmötet antog styrelsens förslag. 

15§ val av valberedning 

Styrelsen hade inget förslag till valberedning utan styrelsen föreslår att de själva kommer 

själv att hantera frågan. Årsmötet godkände förslaget. 
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16§ mötes avslutning 

Westermark konstaterade att i stadgarna fanns en punkt om att dela ut ett pris till en 

person som utmärkt sig för Luss. Då styrelsen missat att ta den till dagordningen lovade 

styrelsen att till nästa år föreslå kandidat/kandidater. Då inga övriga frågor förelåg tackade 

Westermark deltagarna och förklarade årsmötet avslutat. 

 

 

 

 

 

 

   

Gerry Kingham  

Datum för godkännande enligt 

elektronisk sugnatur 

 

 

 

   

Anders Westermark  Gustav Sundqvist 
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Bilaga 1 

Namn Närvaro vid mötet 

Om ni 
deltar 
fysiskt, hur 
många blir 
ni 

Robert Fredriksson Ja, jag/vi kommer 1 

Bengt Persson Jag kommer att delta viaTeams 
Mikael & Jakob 
Hoffsten Ja, jag/vi kommer 2 

Anders Westermark Ja, jag/vi kommer 2 

Steen Hansen Jag kommer att delta viaTeams 

Kjell Sundberg Ja, jag/vi kommer 2 

Gustav Sundqvist Ja, jag/vi kommer 2 

Thommy Svensson Ja, jag/vi kommer 1 

Gerry Kingham Ja, jag/vi kommer 1 

Anna Jändel-Holst Ja, jag/vi kommer 1 

Simon Morley Ja, jag/vi kommer 1 

Peter Homman Ja, jag/vi kommer 1 

Julia Westermark Ja, jag/vi kommer 1 

Robert Öhrn Jag kommer att delta viaTeams 

Per Nilson Ja, jag/vi kommer 1 

  16 

  3 

  19 
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Bilaga 2   budget 2025  

     

Intäkter 
medlem antal   pris  
Singel 500   125 62500 

Familj, antal familjer 55   225 11998,75 

Reklam        

    74 498,75 

kostnader 
Program     

visma    2500,00 

laget     1000,00 

Avgift  medlemmar  2 095,00  2095,00 

Porto    1500,00 

kontorsmaterial    500,00 

Tävlingspriser/reklamprylar    39052,80 

Bank    1800,00 

Styrelsemöten/resor    5000,00 

Guldkorten    5800,00 

Årsmöte/ årsmöten    6250,00 

Övrigt    3000,00 

Avsättning 2026 års fest    6000,00 

    74 497,80 

     
 


